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Liberecký kraj, Odbor školství, mládeže, tělovýchovy a sportu, poskytl dotaci 20.000 Kč
libereckému SKI KLUBU Jizerská 50 na závod „Jizerská 50 RUN 2014“. Dotace bude podle SKI
KLUBU využita na nákup služeb a na úhradu ostatních nákladů spojených s realizací
projektu.

Jizerská run by v budoucnosti mohla být součástí troj-závodu: tradiční lyžařské varianty,
běžecké, kde letos proběhnul prémiový ročník, pořadatelé by v dalším roce rádi přidali i
cyklistickou variantu. Vedení Libereckého kraje touto dotací chce vyjádřit podporu této akci,
která do Jizerských hor přivedla spoustu spokojených návštěvníků a již nyní se zdá, že se stane
jedním z vrcholů běžecké sezóny v kraji.

Připomeňme, že premiérový ročník se uskutečnil 13. září a zvítězili v něm liberečtí běžci, též
úspěšní lyžaři, kterým se podařilo vyhrát suverénním způsobem start - cíl  Jiří Magál a Zuzana
Kocumová. Do běžecké J 50 se zapojilo přes sedm stovek běžců na tratích 23 a 10 km.

Jizerská 50 RUN je závod v běhu určený pro širokou veřejnost. Trasy obou běhů kopírovaly část
zimní Jizerské 50, která patří k rodinnému stříbru Libereckého kraje. Účastníci se podívali
například na Novou louku, Hřebínek či na Bílou kuchyni.

Inspirací k založení běžecké Jizerské 50 jsou nejen další běhy na lyžích ze série Worldloppet
jako Vasův běh, Birkebeinerennet či Marcialonga, které mají své letní běžecké či cyklistické
varianty, ale především rostoucí zájem běžkařských nadšenců o další alternativy k jejich
oblíbenému zimnímu sportu.“

Nyní zvažují pořadatelé také obnovení Jizerské padesátky na horských kolech.



Předpokládá se i nějaký červnový termín a vyhlášení soutěže o titul Krále a královnu Jizerských
hor za nejlepší součet časů všech tří závodů. Pořadatelé ale musí vše ještě projednat se Správou
CHKO Jizerské hory.

Tradiční Mezinárodní závod Jizerská padesátka na lyžích – „Memoriál expedice Peru 1970“ se
poběží 9. – 11. ledna 2015 již po osmačtyřicáté.


